To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INMA INVESTMENT AND FINANCIAL ADVANCES Date: 25–01–2021 12:00:52 PM Subject: Forming the Nomination and Remuneration Committee	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الانماء للاستثمارات والتسهيلات المالية التاريخ: 25–01–2021 12:00:52 PM الموضوع: تشكيل لجنة الترشيحات والمكافات
We would like to inform you that the Board of Directors held its first meeting / 2021 on 01/18/2021 And decided to form a committee for nominations and remuneration from members of the Board of Directors – Mr. Mohamed Saeed Al–Hamami is an independent member Mr. Omar Ahmed Hamidi Independent Member Mr. Mohamed Abdel–Fattah Battah, legal member / representative of Petra Bank, under liquidation	نود اعلامكم انه عقد مجلس الادارة اجتماعه الاول/2021 بتاريخ 2021/1/18 وقرر تشكيل لجنة الترشيحات والمكافات من اعضاء مجلس الادارة– السيد/ محمد سعيد الحمامي عضو مستقل السيد / عمر احمد حميدي عضو مستقل السيد / محمد عبد الفتاح بطاح عضو اعتباري / ممثل بنك البتراء تحت التصفية
Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Rola Emad Albasha Position: Financial Manager	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Rola Emad Albasha المنصب: المدير المالي